



Hawar Meeting Rooms

إجتماعات إستثنائية في عالم فندق الخليج المتميز بالفخامة... Exclusive Meetings in the **Gulf Hotel's** World of luxury...









Operator of:







A member of the:



WORLDHOTELS

قاعات حوار للإجتماعات

تم تصميم جميع القاعات الجديدة بمركز الخليج للمؤتمرات حسب أعلى المعايير لتقدم للزبائن موقع جديد وحصري للإجتماعات بمتاز بالفخامة. تشمل قاعات حوار للإجتماعات على خمسة قاعات حديثة تمتاز بديكور راقي وفاخر. كما تم تزويد هذه القاعات بأحدث ما توصلت إليه التكنولوجيا من أجهزة وأنظمة مرئية وسمعية للإجتماعات. تقع القاعات الجديدة في الطابق الأول من فندق الخليج وبمكن الوصول إليها بواسطة مصعد خاص. كما بمكن الإختيار ما بين تشكيلة رائعة من المأكولات والمشروبات، وبالإضافة إلى ذلك نضمن لزبائننا جودة خدمة فندق الخليج الممتازة.

Hawar Meeting Rooms

Each and every one of the Gulf Convention Centre's brand new meeting rooms has been designed to the highest specifications, providing our clients with the opportunity to host exclusive meetings in a luxurious setting. The Hawar Meeting Rooms include five exquisitely furnished executive meeting rooms, which have been equipped with state-of-the-art technology. The new meeting rooms are situated on the first floor of The Gulf Hotel and can be accessed via a private lift. Additionally, a full range of refreshments and catering is available, along with The Gulf Hotel's signature five-star service.









Hawar 1

Hawar 1 can host up to 18 people in a boardroom setting, and includes the following facilities:

- Plasma screen television
- Internet access
- Audio-visual equipment
- Video conferencing
- Overlooks the pool and Al-Fateh Mosque



تسع قاعة حوار ١ لما يقارب ١٨ شخص، ويمكن تشكيلها على شكل غرفة إجتماعات، كما تشمل على الخدمات التالية:

- شاشة تلفزيون بلازما
 - خدمة الإنترنت
- أجهزة سمعية وبصرية
- إجتماعات بواسطة الفيديو
- تطل على بركة السباحة ومسجد الفاخ



Hawar 2 (3

Hawar 2 and 3 can host up to 10 people each in a boardroom setting, and include the following facilities:

- Plasma screen television
- Internet access
- Audio-visual equipment

حوار ٢٠٥٧

تسع قاعة حوار آ و ۳ لما يقارب ۱۰ أشخاص، ويمكن تشكيلها على شكل غرفة إجتماعات، كما تشمل على الخدمات التالية:

- شاشة تلفزيون بلازما
 - خدمة الإنترنت
- أجهزة سمعية وبصرية



Hawar 4

Hawar 4 can host up to 16 people in a boardroom setting, and includes the following facilities:

- Plasma screen television
- Internet access
- Audio-visual equipment
- Overlooks Al Fateh Mosque

حوار ع

تسع قاعة حوار 2 لما يقارب ١ (شخص، ويمكن تشكيلها على شكل غرفة إجتماعات، كما تشمل على الخدمات التالية:

- شاشة تلفزيون بلازما
 - خدمة الإنترنت
- أجهزة سمعية وبصرية
- تطل على مسجد الفا^خ



Hawar 5

Hawar 5 can host around 20 people in a boardroom setting and up to 40 people for a reception, in addition to providing our clients with the flexibility to choose a variety of set-ups. Hawar 5 also includes the following facilities:

- Plasma screen television
- Internet access
- Audio-visual equipment
- Overlooks the pool and Al-Fateh Mosque

حواره

تسع قاعة حوار ٥ لما يقارب ٢٠ شخص على شكل غرفة إجتماعات و٤٠ شخص لحفلات الإستقبال، كما يكن تشكيل القاعة بطرق مختلفة وعديدة، وتشمل قاعة حوار ٥ على الخدمات التالية:

- شاشة تلفزيون بلازما
 - خدمة الإنترنت
- أجهزة سمعية وبصرية
- تطل على بركة السباحة ومسجد الفاخ



For information and bookings, please contact us on: P.O. Box 580, Manama, Kingdom of Bahrain

Tel: (+973) 1771 3000 Fax: (+973) 1771 3040 F-mail: info@gulfhotelba

E-mail: info@gulfhotelbahrain.com www.gulfhotelbahrain.com

للإستفسار والحجز يرجى الإتصال بنا على: ص.ب. ٥٨٠، النامة، ملكة البحرين

هاتف: ۱۷۷۱۳۰۰۰ (۹۷۳+) فاکس: ۱۷۷۱۳۰۶۰ (۹۷۳+)

البريد الإلكتروني: info@gulfhotelbahrain.com www.gulfhotelbahrain.com